
证书编号：ISC-O-2022-1580-R

兹 证 明

石家庄安迅电力设备有限公司

统一社会信用代码：91130183MA0GMCE46Y
注册地址：河北省石家庄市晋州市晋州镇张家庄村通达路与幸福路交叉口西行 200米路南 邮编: 052260
经营地址：河北省石家庄市晋州市桃园镇东小留村万兴街与南小街交叉口南行 50米 邮编: 052260

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

电力标识牌、防撞警示牌的加工；电力安全工具柜、登杆脚扣、防鸟
刺、隔离栅栏、伞式支架、铝合金梯、伸缩围栏、电力安全工器具、电力
金具、铁附件、绝缘手套、绝缘靴的销售所涉及场所的相关职业健康安全
管理活动

发证日期：2022年 11月 10日
换发日期：2024年 10月 18日
有效期至：2025年 11月 09日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2022-1580-R

This is to certify that

Shijiazhuang Anxun Electric Power Equipment Co., Ltd

The social credit code：91130183MA0GMCE46Y

Registered Address: 200 meters southwest of the intersection of Tongda Road and Xingfu Road in Zhangjiazhuang

Village, Jinzhou Town, Jinzhou City, Shijiazhuang City, Hebei Province

Audit Address: Shijiazhuang, Jinju Taoyuan Town, 50m south of the intersection of Wan Xing Street and Nan Xiao

Street

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Processing of electric power sign and anti-collision warning sign; The sales of electric safety tool cabinets,
landing pin buckles, anti-birdthorn, isolation fence, umbrella support, aluminum alloy ladder, telescopic fence,
electric safety tools, electric hardware, iron accessories, insulating gloves, insulating boots are related to the
occupational health and safety management activities of the places involved

Issue Date：2022-11-10

Change Date：2024-10-18

Expiration Date: 2025-11-09

Occupation Health Safety

Management System Certificate


